

**The Chinese University of Hong Kong 91st Congregation (Conferment of Bachelor's Degrees)
33rd Shaw College Graduation Ceremony**

Date	: 24 November, 2022, Thursday
Time	: 4:00pm – 6:15pm
Venue	: Sir Run Run Shall Hall, CUHK
Details	: https://cong.cuhk.edu.hk/node/4
Online registration	: https://cong.cuhk.edu.hk/page/1
Registration deadline	: 30 September 2022, Friday

Due to the limited capacity of the ceremonial venue, each graduate will be able to get 2 guest tickets, while most of the graduates' guests will be invited to view a live webcast of the ceremony in the designated venues on campus, tickets will be provided on a first-come-first-serve basis. If you would like to attend the Graduation Ceremony, please register online through the University's congregation website on or before 30 September 2022.

The University would closely monitor the development of COVID-19 in Hong Kong and make necessary arrangement for the ceremony, please pay special attention to the announcement on contingencies made by the University and the College. If you have any enquiries, please feel free to contact Ms. Iris NG at 3943 7362 or email to iris-ng@cuhk.edu.hk.

香港中文大學第九十一屆大會(頒授學士學位)
逸夫書院第三十三屆畢業典禮

日期	: 2022 年 11 月 24 日(星期四)
時間	: 下午 4 時至 6 時 15 分
地點	: 香港中文大學邵逸夫堂
典禮詳情	: https://cong.cuhk.edu.hk/node/4
網上登記	: https://cong.cuhk.edu.hk/page/1
網上登記截止日期	: 2022 年 9 月 30 日(星期五)

由於典禮場地座位有限，每位畢業生最多可領取兩張嘉賓入場券，而大部分畢業生之同行嘉賓會被邀請於校園內指定場地觀看直播，入場券先到先得。有意出席的同學請於 **9 月 30 日或之前** 登入香港中文大學畢業禮網頁登記，以便安排。

大學將會因應疫情之最新發展就本年度之畢業典禮作出特別安排，務請密切留意大學及書院發出之最新公布。如有任何查詢，請致電 3943 7362 或電郵至 iris-ng@cuhk.edu.hk 與吳佩珈小姐聯絡。